



DAY

吉隆坡/新加坡(飞往) 突尼斯

机上用餐

欢迎您与第一旅游畅游突尼西亚。

8 2

突尼斯 - 西迪布赛义德 - 凯鲁万

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

早餐于酒店享用。

游览**卡尔塔哥考古遗址**,突尼斯最重要和最著名的历史遗址之一。 卡尔塔哥在历史上是一个重要的古代城市,曾是腓尼基人的重要城市,也是后来罗马帝国的重要省份。

西迪布赛义德是一个美丽的沿海小镇,整个小镇的建筑都以蓝白色为主,这种独特的色彩搭配让小镇显得非常迷人。从小镇的高处可以俯瞰到美丽的地中海景色,是摄影和放松的好地方。

随后前往凯鲁万

住宿 Koslay Nomads (Mountain Resort) or similar



DAY

凯鲁万 - 斯贝尔塔 - 托泽尔

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

早餐于酒店享用。

游览<mark>老凯鲁万</mark>,突尼斯的一座历史名城,被联合国教科文组织列为世界遗产。游览巴尔贝尔陵墓,据说是阿拉伯将领和伊斯兰教先知穆罕默德的理发师阿布·祖马·巴勒维

斯贝尔塔是一个重要的考古遗址,以其保存完好的罗马和拜占庭遗迹而闻名,罗马遗址:包括剧院、浴场和凯旋门等,展示了古罗马城市的布局和建筑风格。

随后驱前往托泽尔

住宿 5* Rixos Hotel or similar

DAY

托泽尔 - 杜兹

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

乘坐4x4四驱车,游览**谢比卡**,一座著名绿洲村庄以其壮丽的自然景观和独特的文化遗产而闻名。谢比卡绿洲因其丰富的水源和郁郁葱葱的植被而闻名,是一片生机勃勃的土地,与周围的沙漠形成鲜明对比。壮观的石灰岩峡谷展示了大自然的鬼斧神工,是摄影爱好者的天堂。

杰里德盐湖,是撒哈拉沙漠中最大的湖泊之一,也是地球上最大的盐沼湖之一

住宿 5* Rixos Hotel or similar

DAY

杜茲 - 马特马塔 - 托杰纳 - 斯法克斯

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

游览**西迪·德里斯酒店**,一家位于突尼斯马特马塔的历史悠久的酒店,因其成为电影《星球大战》系列中塔图因星的外景地而闻名。

柏柏尔村落,深入了解柏柏尔文化和生活方式的难得体验。参观传统住宅,参与 当地生活以及文化体验。

住宿 5* Rixos Hotel or similar

DAY

斯法克斯 - 埃尔杰姆 - 苏斯 - 哈马梅特

酒店早餐 / 午餐 / 晚餐

游览<mark>埃尔杰姆斗兽场</mark>,是世界上保存最为完整的古罗马斗兽场之一, 在古代, 斗兽场是举行格斗比赛、野兽狩猎以及其他公共表演的场所, 体现了罗马文化在 北非地区的影响力和传播。

苏斯考古博物馆,该博物馆位于苏斯市中心,苏斯是一座以其丰富的历史和古代 考古遗址而闻名的沿海城市。

留影于<mark>港口埃尔坎塔维</mark>,这个地区以其美丽的海滩、现代化的度假设施和港口而闻名,是突尼斯重要的旅游目的地之一。

住宿 5* Rixos Hotel or similar



DAY

飞返美丽家园

洒店早餐

游览<mark>麦地那</mark>,传统市场。位于老城区的中心,其特点是狭窄而曲折的街道和巷道,两旁摆满了商店和摊位。

留影于突尼斯老城后,接送前往机场飞返美丽家园。

DAY

抵达美丽家园

机上用餐







Kuala lumpur / Singapore (Flight) Tunis

Meal on Board



Arrive Tunis - Sidi Bou Said - Kairoouan

Local Lunch, Local Dinner

Upon arrive, meet our friendly Tour Guide being your tour in Tunisia

Visit Carthage Archaeological Site, from the 6th century onwards, it developed into a great trading empire covering much of the Mediterranean and was home to a brilliant civilization.

After lunch, visit Sidi Bou Said Village, is an incredibly charming town, A true Mediterranean gem, steeped in both ancient and medieval history.

Thereafter, travel to Kairouan.

Hotel 5* Golden Yasmin La Kasbah or similar





Kairouan - Sbbeilta - Tozeur

Hotel Breakfast, Local Lunch, Local Dinner

Visit Old Kairouan & Baeber Mausoleum. The old city of Kairouan was designated a UNESCO World Heritage site in 1988. The Mausoleum of Sidi Sahab, generally known as the Mosque of the Barber, is actually a zaouia located inside the city walls.

Travel to Sbeilta

Visit the Archaeological Site, in north-central Tunisia. It represents the Roman ruins of Sufetula, and contains the best preserved Roman forum temples in Tunisia. It was excavated and restored between 1906 and 1921.

Continue journey to Tozeur.

Hotel 4* Golden Ras El Ain or similar



Tozeur - Douz

Hotel Breakfast, Local Lunch, Local Dinner

Take a ride of 4x4 Jeep Safari to visit Chebika, is an oasis at the foot of the Djebel el Negueb mountains. Once a Roman outpost, it later became a mountain refuge for the Berbers.

Tamerza & Mides, an amazing destination with beautiful scenery, breathtaking canyons, gorges, red rock walls, and bright sands of the Sahara Desert.

Photo stop at Chott el Djerid salt lake, It is one of the largest salt pans in the world and is an important wetland habitat for various species of birds, including migratory birds that travel long distances from Europe and Africa.

Hotel 4* Golden Yasmin Sun Palm or similar



Douz - Matmata - Toujane - Sfax

Hotel Breakfast, Local Lunch, Local Dinner

Hotel Sidi Driss – the Star War filming site, most famous for being a film set location for Star Wars episode 4, A New Hope. Used as the interior of the Lars Homestead.

Then visit Berber Village to experience local life, observe people, and discover their roots and authentic life.

Travel to Sfax.

Hotel 5* Golden Yasmin Les Oliviers Palace or similar



Sfax - El Jem - Sousse - Hammamet

Hotel Breakfast, Local Lunch, Local Dinner

Travel to El Jem.

Entrance to El Jem Amphitheatre, The Amphitheatre of El Jem is an oval amphitheatre in the modern-day city of El Djem, Tunisia, formerly Thysdrus in the Roman province

Thereafter, travel to Sousse and visit the Archaeological Museum of Sousse, is a fantastic museum located in the heart of the Sousse medina and is well worth visiting!

Photo stop at Port el Kantaoui is a playground of chic boutigues, beaches, golf courses and waterfront restaurants on the central Tunisian coast.

Travel to Hammamet.

Hotel 4* El Mouradi Hammamet or similar



Hammamet - Nabeul - Tunis

Hotel Breakfast

Travel to Nabeul to visit Medina Souk, the Medina's maze-like souks are a shopper's paradise and authentic experience.

Then, return to Tunis. Photo stop at Tunis Old Medina and transfer to Airport for your flight back to home sweet home.



Arrive Home Sweet Home

Meal on Board





Travel Information

Currency

Tunisian Dinars

TND 1 = (+/-) MYR 1.50

Time Zone

GMT +1 (7 hours ahead Malaysia Time)

Weather

 Spring
 (Mar - May)
 14°C - 19°C

 Summer
 (June - Aug)
 23°C - 27°C

 Autumn
 (Sept - Nov)
 16°C - 25°C

 Winter
 (Dec - Feb)
 13°C - 14°C

Covid-19 Related

Tour Fare and itineraries are subject to change depending on each country's latest Covid-19 policies, local immigration policies and safety measures.

所有行程日期,价格及内容,依据各国2019冠病入境的最 新政策与措施,进而调正。

ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours are conducted in English Speaking Tour Guide Services.
- 2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
- 3. Confirm depart group minimum 10 person

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's Tours all travel at his/her own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- 4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit <code>http://www.top-one.com.my/more/tnc</code> .
- 5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
- 6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

配套基本条款

- 1. 所有行程景点以英语讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起), 并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定,恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行 程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

第一旅游机构(马)有限公司

Reg no. 153982-T KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Headquater: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Branch: No.3, Jalan Molek 1/29 (Wisma Top-One), Taman Molek 81100, Johor Bahru, Johor, Malaysia

Hotline: +607-354 6666 M info.molek@top-one.com.my

Contact:

联系:

update: 13 June 2024 2:13 pm